

MUSTANG ROAD SHOW*

Pour sa 2e édition, le VISE MUSTANG RIDE a mis sur pied un Road Show qui verra la caravane de Mustang participantes se déplacer en... convoi. A ne pas rater !

For its 2nd edition, the VISE MUSTANG RIDE has set up a Road Show which will see the caravan of the participating Mustang cars drive in ... convoy. Not to be missed!



Après un début de journée sur le site de la **Julienne** (Argenteau/ Visé), où se tiendra une première étape de l'exposition itinérante programmée tout au long de la journée, la caravane de la **2nd VISE MUSTANG RIDE 2018** prendra la route en direction de **Val-Dieu**, pour la 2e étape de l'exposition itinérante prévue par les organisateurs. Un déplacement qui se fera de façon pour le moins inhabituelle : en convoi. Encadré comme il se doit et selon les dispositions imposées par les Polices Locales, voilà un défilé qui ne devrait pas passer inaperçu.

Following a start of the day at the **Julienne** (Argenteau/ Visé) site, where a first stage of the day long itinerant exhibition is scheduled, the caravan of the **2nd VISE MUSTANG RIDE 2018** will head off in the direction of **Val-Dieu**, for the 2nd stage of the itinerant exhibition foreseen by the organisers. A drive that will take on an unusual manner: in convoy. Duly flanked and based on measures imposed by the local police force, this will undoubtedly be a parade that will not go unnoticed.



* nombre de places limité/ limited places